



8天6夜

# 首尔/雪岳山/南怡岛+济州岛 +滑雪之乐+温泉水世界乐园



Tour Code: DZW



★ 风味餐：

- 黑猪烤肉 • 鲍鱼(粒)海鲜砂锅 • 人参炖鸡汤
- 涮涮肉片锅+石锅拌饭 • 正宗韩式八色烤肉 • 海鲜自助餐
- 鱿鱼鲜肉粥

**精简行程：**

**第一天 启程-仁川 (机上用餐)**

**第二天 抵达-仁川/首尔→济州岛**

- 景福宫 (周二闭馆, 改为参观德寿宫)
- 青瓦台 (途径)
- 国立民俗博物馆
- 塔洞购物街

酒店: 济州海洋套房酒店或同级

**第三天 济州岛 (早/午/晚餐)**

- 城山日出峰
- 城邑民俗村
- 凯蒂猫梦幻岛
- 泰迪熊野生博物馆
- 3D 错觉艺术馆
- 龙头岩
- 神奇之路

酒店: 济州海洋套房酒店或同级

**第四天 济州岛→首尔/雪岳山**

- 小法兰村
- 南怡岛
- 大浦港海鲜市场

酒店: SEORAK DAEMYUNG 渡假村或同级

**第五天 雪岳山/江源道 (早/-/晚餐)**

- 雪岳山国家公园
- 新兴寺
- 滑雪之乐(不包含滑雪用具及雪衣)
- 温泉水世界乐园 (请自备泳衣及泳帽)

酒店: 永平滑雪渡假村或同级

**第六天 江源道/首尔 (早/-/晚餐)**

- 爱宝乐园 (自由卷)
- 韩香亭
- 东大门市场

酒店: 首尔中心马克酒店或同级

**第七天 首尔 (早/午/晚餐)**

- 人参专卖店
- 紫水晶工厂
- 韩国化妆品
- 南山谷韩屋村
- 南山公园之爱情锁墙
- 明洞 + 免税店
- 鼓猫表演

酒店: 首尔中心马克酒店或同级

**第八天 首尔/仁川-回程 (早/机上用餐)**

- 新村女人街
- 护肝宝专卖店
- 土产店

行程次序, 以当地旅社安排为准。

**观光景点：**



Drum Cat Show



滑雪渡假村



小法兰村

**首尔**

- 景福宫-是李朝 (1392~1910年) 时期首尔的五大宫之一, 也是李氏王朝的正宫, 具有500年历史。景福宫是李朝的始祖-太祖李成桂 (1392~1398年在位) 于1395年将原来高丽的首都迁移时建造的新王朝的宫殿。
- 国立民俗博物馆-韩国国家博物馆使用了历史文物的复制品, 说明历史的韩国人的传统生活。
- 南山谷韩屋村-复原了5幢传统的韩式房屋, 配以亭台、莲花池等, 使这里成为散步的好地方。这里曾经住着包括国王的驸马、银行官吏等从士大夫到平民形形色色的人。
- 南山公园之爱情锁墙-韩国代表性的爱情景点。
- 鼓猫表演 (约45分钟)-MISO刻画朝鲜时期一对青年男女的爱情故事, 美丽和爱情故事伴着韩国舞蹈、器乐演奏、农乐游戏、清唱 韩国传统文化的华丽表演, 深深感染韩国以及国外的看客。

**济州岛**

- 城山日出峰 - 耸立在济州岛东端的巨大岩石, 为汉拿山360个子火山之一, 也是世界最大突出于海洋的火山口。
- 城邑民俗村 - 是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产, 很好地保留了古代村庄的原貌。
- 凯蒂猫梦幻岛 - 在这里你可以看到Hello Kitty 40年的变化, 感觉到它的存在;实现你的童话梦想, 画出你心目中的Hello Kitty, 欣赏Hello Kitty的大冒险, 感受公主房一样的Kitty Room。
- 泰迪熊野生博物馆 - 展示百年来深受全世界人们喜爱的玩具熊而建的。在两个展馆中可以见到世界各地生产的玩具熊。
- 3D 错觉艺术馆-利用人的视线错觉现象制造乐趣的馆, 令 你不用去欧洲也有置身于艺术天堂的感觉。展览馆所有展品都可以触摸和拍照, 拍下一个令你成为一员的梦幻世界。
- 龙头岩 - 200万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石, 活像龙欲飞上天时突然化作石头一般。

**江源道**

- 南怡岛 - 韩剧《冬季恋歌》男女堕入爱河的外景拍摄地。在湖光山色中感受浪漫情怀并漫步于罗曼蒂克的林荫道。
- 小法国村-小法国的设计概念是以「花、星星、小王子」为主题, 也是小王子的主题乐园。另外在这里也可以看见许多法国象征-「鸡」的雕刻和艺廊, 并以及花草芳香店、纪念品店等, 更可体验独特的法国文化。
- 滑雪渡假村-享受于滑雪活动 (不包含滑雪用具及雪衣)。
- 温泉水世界乐园-备有室内游泳池, 水疗SPA, 露天温泉, 室内温泉并付有各式各样的不同口味任君选择, 丰润皮肤的亮丽光滑, 让各位享受泡汤温泉之乐。(请自备泳衣及泳帽)

**雪岳山**

- 雪岳山国家公园-游览新兴寺青铜座佛像, 称为统一大佛, 历经11年完成, 是韩国最大的青铜佛像。
- 大浦港海产市场-这里聚集众多刚捕捞上来的海产, 专卖给商人。在这繁忙的鱼市场里您可以自费品尝各种独特新鲜的海产。

**\*特别安排\*：**

- \*\*人参田巡礼+泡菜腌制课程 +试穿 传统韩服\*\*
- \*\*每人赠送一只泰迪熊锁匙圈\*\*

出发日期:		航班行程:					
	团费	机场税及燃油附加费	小费	旅行社代收	签证	旅行保险	总数
成人							
小孩							

Travel Agent:





**8D6N**

# SEOUL/MOUNT SORAK/ NAMI ISLAND+JEJU ISLAND+ SKI FUN+HOT SPRING WATER PARK



Tour Code: DZW



★ Special Cuisine : •Black Pork Bulgogi •Seafood Abalone Hot Pot  
•Ginseng Chicken Soup •Shabu-Shabu+Bibimbap  
•Palsaik Korean BBQ•Seafood Buffet•Stew Squid & Pork

**Schedule:**

**D1 DEPARTURE - INCHEON (MOB)**

**D2 ARRIVAL → JEJU ISLAND (L/D)**

- Gyeongbok Palace (Closed on Tuesday, replace by Deoksu Palace)
- Presidential Blue House (Pass By)
- National Folk Museum
- Tapdong Shopping Street

Hotel : Jeju Ocean Suite Hotel or similar classes

**D3 JEJU ISLAND (B/L/D)**

- Seongsan Sunrise Peak
- Seongup Folk Village
- Hello Kitty Island
- Teddy Bear Safari Museum
- 3D Trick Art Museum
- Yongduam Rock
- Mysterious Road

Hotel : Jeju Ocean Suite Hotel or similar classes

**D4 JEJU ISLAND → SEOUL/ MT SORAK (B/L/D)**

- Petite France
- Nami Island
- Daepohang Fish Market

Hotel: SEORAK DAEMYUNG RESORT or similar classes

**D5 MT SORAK/GANGWON-DO (B/-D)**

- Mt. Sorak National Park
- Sinheungsa Temple
- Ski Fun (Excluded Ski Equipment and Ski Suit)
- YongPyong Water Park (Peak Island) [Bring own swimming suit & caps]

Hotel: Vivadi Park or similar classes

**D6 GANGWON-DO/ SEOUL (B/-D)**

- Everland (Passport Ticket with unlimited ride)
- Han Xiang Ting
- Dangdaemum Market

Hotel: Seoul Center Mark or similar classes

**D7 SEOUL (B/L/D)**

- Ginseng Outlet
- Amethyst Factory
- Cosmetics Shop
- Namson Hanok Village
- Namsan Park ~ Love of Locks
- Myeondong + Duty Free
- Drum Cat Show

Hotel: Seoul Center Mark or similar classes

**D8 SEOUL-INCHEON-DEPARTURE (B/MOB)**

- SinChun Lady Street
- Local food product
- Cordyceps Shop

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

**Tourist Attractions:**



Drum Cat Show



Ski Resort



Petite France

**SEOUL**

- **Gyeongbok Palace** - Built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the "Northern Palace" because it is the furthest north when compared to the neighboring palaces. Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the grandest of all five palaces.
- **National Folk Museum** - A National Museum uses replicas of historical objects to illustrate the history of traditional life of the Korean people.
- **Namsan Hanok Village** - this peaceful village is a wonderful spot to encounter traditional Korean culture. It features five differing yangban (upper class) houses from the Joseon era, all relocated here from different parts of Seoul.
- **Love of Locks**-Thousands of padlocks attached to the fence by romantic Seoulites symbolizing their undying affection.
- **Drum Cat Show** - is the first percussion team, concision of only woman which is unique not only in Asia but also in the world.

**JEJU ISLAND**

- **Seongsan Sunrise Peak**- Where you can enjoy the spectacular natural surroundings.
- **Seongup Folk Village** - A folk and history museum with miniature display of traditional villages.
- **Hello Kitty Island** - Hello Kitty Island is a special exhibition hall, themed around Hello Kitty, beloved by many people all over the world.
- **Teddy Bear Museum** - Teddy Bear Museum was built to showcase hundreds of years by the people around the world love teddy bear. Teddy bear produced in the world can be seen in the two exhibition halls.
- **3D Trick Eye Museum** - exhibitions consist of several themed sections, such as Animal zone, Magic zone, Illusion and etc.
- **Yongduam Rock**- Is a volcanic rock that was created from an eruption about two million years ago.

**GANGWON-DO**

- **Nami Island** - the place was famous for its beautiful tree lined roads, the filming site of the popular Korean drama serial - "Winter Sonata".
- **Petite France**-Comprising traditional European-style houses, Petite France is also known as Le Petit Prince Village for its thematic design based on Saint- Exupéry's timeless fable.
- **Everland** - It is rank as the 4th theme park in the world by offering 5 main Festivals and exciting entertainments all year around.
- **Ski Resort** - Enjoy Ski Fun (Excluded Ski equipment & suits) at Ski resort.
- **Yongpyong Peak Island Hot Spring**- Over 3,500 people can facilitate together at once . As main facilities there are beach pool, sweat chamber, Kid's pool, running water pool, open-air theme pool, slides, sauna, and various events are available.

**MT. SORAK**

- **Mt. Sorak National Park** - we will visit Sinhung Temple, which reflects the harmonization of nature and music.
- **Daepohang Fish Market** - where you can taste a variety of fresh and unique seafood like seasoned squids and long leg crabs, and buy roadside snacks. (on own expenses)

**\*Special Arrange :**

- Visit Ginseng Farm+
- Kimchi-Making Session + Korean Hanbok Shooting
- \*\* Complimentary 01 Teddy Bear Keychain / person\*\*

Departure Date:		Flight :						
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total	
Adult								
Child								

Travel Agent: \_\_\_\_\_